

# 我們的城市 我們的人道

Our City  
Our Humanity  
慈善音樂會 Charity Concert

善款將用作支持香港紅十字會各項人道工作  
Proceeds raised will be used to support the humanitarian works of the Hong Kong Red Cross

**2022.05.06** 星期五  
Friday  
晚上8時正 at 8:00pm

於音樂平台 JOOX 獨家網上串流  
Exclusive at

演出歌手：  
Performing artists:



## 「我們的城市·我們的人道」慈善音樂會有獎問答遊戲 條款及細則：

1. 本活動推廣期為 5 月 6 日至 5 月 8 日。
2. 本活動之參加者必須符合以下其中一項條件：
  - A. 已登記觀賞香港紅十字會（下稱「本會」）「我們的城市·我們的人道」慈善音樂會及已捐款港幣\$100 或以上支持是次音樂會之善長
  - B. 已登記參加音樂會之香港紅十字會青少年會員
  - C. 已登記參加音樂會之已登記參加音樂會之香港紅十字會義工成員
  - D. 香港紅十字會員工
3. 本活動之參加者必須透過活動網頁回答全部 5 條問題（於其他形式及渠道回答將不被計算）。
4. 本活動之參加者必須正確提供捐款人全名、電話、電郵地址、會員編號(如適用)讓工作人員核對捐款紀錄以確認參加資格。每人只可參加一次。
5. 獎品將於演唱會完結 2 個月內以電話及電郵通知得獎者禮品領取方式。
6. 活動宣傳品上刊登之獎品圖片只供參考。
7. 獎品不可轉讓、退換或兌換現金。
8. 如得獎者遺失獎品，本會將不會補發。
9. 如因任何無法控制的原因，如技術故障或其他軟體的不相容性問題導致參加者未能於活動網頁回答問題以參加本活動，本會概不負責。
10. 如發現參加者以虛假身份或以修改電腦程式的方式參加此有獎遊戲，本會有權取消該參加者的參加 / 得獎資格，並由該參加者承擔一切相關責任及後果。
11. 如條款及細則的英文本與中文本在文義上出現分歧，概以中文本為準。
12. 如有任何爭議，本會保留最終決定權。
13. 香港紅十字會盡力遵守《個人資料（私隱）條例》（條例）中所列載的規定，確保儲存的個人及機構資料準確無誤，及有妥善的儲存方法。為保障資料當事人的利益，本會收集有關資料作有關活動報名和傳訊用途；以及可能運用你的資料（包括聯絡人姓名、電話、電郵及郵寄地址），以便本會日後與你通訊、籌款、作活動/培訓課程邀請或收集意見的推廣用途。你亦可以隨時要求本會停止使用你的資料作上述推廣之用途。日後查閱或更新資料，請隨時致電 2802 0016。

## 'Our City. Our Humanity' Charity Concert Prize Quiz Terms & Conditions

1. **The prize quiz runs from 6 May 2022 to 8 May 2022.**
2. Only participant who meets at least ONE of the below criteria is eligible to participate in the prize quiz and claim the prize:
  - A. Audience who donated HK\$100 or above to support Hong Kong Red Cross (HKRC) 'Our City. Our Humanity' Charity Concert.
  - B. The Hong Kong Red Cross Youth Member
  - C. The Hong Kong Red Cross Volunteers
  - D. Employee of HKRC
3. Also, participant must answer a total of 5 questions on the event webpage (answering the questions by any other means will not be counted).
4. Moreover, Donor's full name, phone number, email address and member no. (if applicable) must be provided for HKRC staff to verify the eligibility of the entry. Each person can enter this prize quiz once only.
5. HKRC will contact the winners by phone and email within 2 months after the Charity Concert.
6. Photos of the prizes in promotional materials are for reference only.
7. Prizes cannot be transferred, exchanged or refunded.
8. No re-issue of the prizes will be arranged for any circumstances.
9. If any unforeseeable circumstances, such as technical failures or incompatibility issues with other software that affects an eligible participant to enter the prize quiz, HKRC assumes no liability nor responsibility.
10. If a participant is found to use a false identity or any way to invade or modify the computer program to dishonestly participate in this prize quiz, HKRC reserves the sole right to cancel the participant's eligibility or entitlement, and retrieve the prize if it had been given. The participant will bear all related and associated responsibilities, liabilities and consequences.
11. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and Chinese version of any materials related to this prize quiz, the Chinese version shall apply and prevail.
12. On all matters concerning the giveaway and in case of any disputes arising out of them, the decision of HKRC shall be final and binding.
13. Hong Kong Red Cross ( "HKRC" ) undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data obtained are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, HKRC collects personal data from you for the purposes of event registration and communications. HKRC may use the personal data you provided (including your name and contact details) for the purposes of providing you with information of HKRC, donation follow up, communications & promotion activities. Upon your request at any time and at no charge, we will cease to use your personal data for promotion purposes. Please contact our Donation Hotline at 2802 0016 for enquiry or any updating of your personal data